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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Per Bolund (MP)

2020/21:3578 Avfall och miljöbalken

I Svenska Dagbladet (den 21 juni 2021) fanns ett reportage om hanteringen av 
muddermassor från Riddarfjärden och dess konsekvenser. Reportaget beskriver 
hur två närliggande kommuner har bedömt och handlagt situationen med två 
helt olika utfall. Det känns inte rättssäkert. 
Det känns heller inte rättssäkert att en kommun kan godkänna ett mark- eller 
vattenprov taget av en markägare som måste betraktas som jävig i hanteringen. 
I synnerhet som företaget som dumpade massorna, vilket är detsamma i de båda 
exemplen, har gått i konkurs och att ansvaret för saneringen därmed har hamnat 
hos den som har upplåtit marken. Samma sak har tidigare hänt privatpersoner 
som beställt fyllnadsmaterial från ett som de trodde seriöst företag. Detta är helt 
orimligt.

Med hänvisning till ovanstående vill jag fråga miljö- och klimatminister Per 
Bolund:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att rättstillämpningen vid denna typ 
av förorenade områden ska bli likvärdigt hanterad i Sveriges 290 kommuner 
samt hur kan vi framdeles säkerställa att företag tar ansvar för sitt avfall?

………………………………………

Betty Malmberg (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-09-01
Besvaras senast
2021-09-08 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


